
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 395 

 

На 24 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне формата и 

структурирания електронен вид на списъка на избиратели, 

подкрепящи регистрация на независим кандидат за участие в 

изборите на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

2. Проект на решение относно реда за проверка на списъците 

с избиратели, подкрепящи регистрацията на независими кандидати 

за общински съветници или за кметове, издигнати от инициативни 

комитети за участие в изборите на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

3. Проекти на решения относно назначаване на ОИК в 

изборите на 29 октомври 2023 г. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Цветозар Томов, Йорданка Ганчева, Цветанка 

   Георгиева, Елка Стоянова, Силвия Стойчева,  

   Георги Баханов, Гергана Стоянова Любомир  

   Георгиев, Ерхан Чаушев 

4. Проект на решение относно поправка на техническа 

грешка в Решение № 1987-МИ от 22 август 2023 г. 

  Докладва: Димитър Димитров 

4а. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 
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5. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Димитър Димитров, 

   Цветозар Томов, Йорданка Ганчева, Елка  

   Стоянова, Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, 

   Севинч Солакова и Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Цветозар Томов, Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова и Красимир Ципов. 

 

Заседанието бе открито в 10,05 ч. и председателствано от 

госпожа Росица Матева – зам.-председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър ден, 

колеги! В залата сме десет членове на Централната избирателна 

комисия – имаме необходимия кворум и можем да започнем 

заседанието. 

От заседанието отсъстват госпожа Камелия Нейкова и 

господин Красимир Ципов, които са в отпуск. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно определяне формата и 

структурирания електронен вид на списъка на избиратели, 

подкрепящи регистрация на независим кандидат за участие в 

изборите на 29 октомври 2023 г. с докладчик господин Георгиев. 

2. Проект на решение относно реда за проверка на списъците 

с избиратели, подкрепящи регистрацията на независими кандидати 

за общински съветници или за кметове, издигнати от инициативни 
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комитети за участие в изборите на 29 октомври 2023 г. с докладчик 

отново господин Георгиев. 

3. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК за изборите на 29 октомври 2023 г. с докладчици: колегите 

Войнов, Димитров, Томов, Ганчева, Георгиева, Елка Стоянова, 

Гергана Стоянова, Силвия Стойчева, Баханов и Георгиев. 

4. Проект на решение относно поправка на техническа 

грешка с докладчик господин Димитров. 

5. Доклади по административни преписки с докладчици: аз, 

колегите Димитров, Томов, Ганчева, Елка Стоянова, Стойчева, 

Георгиев и Солакова. 

Има ли предложения за промени? 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, поставям като въпрос 

жалба, свързана с проведени консултации, във връзка с назначаване 

на ОИК, която ми е разпределена. По преценка на 

председателстващия да бъде включена или като отделна точка в 

дневния ред, или да мине в точката по назначаването на ОИК – така 

се заявявам в дневния ред. 

Също са ми разпределени доклади по ЗДОИ, които в 

предходно заседание сме разгледали с друг докладчик. По Ваша 

преценка, уважаема госпожо председателстващ, или като отделна 

точка, или в Доклади по административни преписки. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега Ганчева, 

включена сте в точката Доклади по административни преписки, така 

че Ви предлагам там да докладвате тези преписки.  

По отношение на преписката за ОИК – Каварна, тъй като 

документите от консултациите не са пристигнали, предлагам, когато 

пристигнат, ако аз разпределям, ще Ви разпределя и от Каварна, за 

да можете да представите на вниманието на Комисията цялата 

фактическа обстановка. 

Заповядайте. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Приемам, че сте допуснали грешка 

при разпределението. Може би трябваше да се изчака ОИК – 

Каварна, и тогава да се разпредели, но все пак, тъй като ми е 

разпределена и с оглед, че става въпрос за 265 ОИК, аз ще 

докладвам в Административни преписки. Нека все пак колегите да 

са запознати. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Грешки не се 

допускат при разпределението. Жалбите се разпределят и се 

докладват по преценка на докладчика. След като Вие не може да 

прецените, поставяте го на обсъждане. Мисля, че достатъчно време 

отделихме за това. 

Колеги, има ли други промени по дневния ред? 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Не знаех, че включването в дневния 

ред е преценка на докладчиците като точка, затова заявявам точка: 

Жалби във връзка с назначаването на ОИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Госпожо 

Ганчева, дневният ред се подготвя всеки път преди заседание по 

преценка на докладчиците и те се включват с точки в дневния ред. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Госпожо Матева, току-що ми 

разпределихте жалбата. Получавам я една минута преди влизането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

предлагам ви, за да се спре тази размяна на реплики, т. 6 от дневния 

ред да бъде „Доклади по дела, жалби и сигнали“. 

Други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване за одобряване на дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – 1 (Йорданка Ганчева). 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

ФОРМАТА И СТРУКТУРИРАНИЯ ЕЛЕКТРОНЕН ВИД НА 

СПИСЪКА НА ИЗБИРАТЕЛИ, ПОДКРЕПЯЩИ РЕГИСТРАЦИЯТА 

НА НЕЗАВИСИМ КАНДИДАТ ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Заповядайте, колега Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. В папката с мои 

инициали е проектен номер 1959 на решение относно определяне 

формата и структурирания електронен вид на списъка на 

избиратели, подкрепящи регистрация на независим кандидат на 

изборите на 29 октомври 2023 г.  

Предлагам след запознаване, членовете на Централната 

избирателна комисия да гласуваме предложения проект заедно с две 

приложения към него в съответните формати. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада – проектът, заедно с приложенията сме 

обсъдили на работна група, така че ви моля за становища, ако има, 

след обсъждането. 

Не виждам желаещи да изразят становище по доклада. 

Моля, режим на гласуване за приемането на това решение 

заедно с двете приложения. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1994-МИ/24.08.2023 г. 

 

Заповядайте във втора точка, колега Георгиев. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА ПРОВЕРКА 

НА СПИСЪЦИТЕ С ИЗБИРАТЕЛИ, ПОДКРЕПЯЩИ 

РЕГИСТРАЦИЯТА НА НЕЗАВИСИМИ КАНДИДАТИ ЗА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ ИЛИ ЗА КМЕТОВЕ, ИЗДИГНАТИ ОТ 
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ИНИЦИАТИВНИ КОМИТЕТИ ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с проектен 

номер 1960 в същата папка относно реда за проверка на списъците с 

избиратели, подкрепящи регистрацията на независими кандидати за 

участие в изборите на 29 октомври 2023 г.  

В представения проект са отразени обсъдените 

предварително текстове. Предлагам след запознаване, да преминем 

към гласуване и на този проект на решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

запознаване и за становище. И този проект обсъдихме в работна 

група, но ако има нови предложения. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1995-МИ/24.08.2023 г. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Първият докладчик в зала – колега Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам проект 

на решение относно назначаване на ОИК в община Троян, област 

Ловеч за изборите за общински съветници и за кметове. 

От кмета на община Троян е постъпило писмо с вх. №МИ-06-

260, с което ни уведомява, че на консултациите е постигнато 

съгласие между участниците и което съдържа предложение за състав 

на Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са изискуемите документи по чл. 75, ал. 7 във 

връзка с ал. 3, 4 и 5, чл. 80 и чл. 81 във връзка с чл. 66 от Изборния 

кодекс, както и Решение № 1962-МИ от 04.08.2023 г. на ЦИК. 
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Спазени са изискванията на чл. 76 на Изборния кодекс. 

Участвали са представители на парламентарно представените 

партии, други участници не е имало и, както вече казах, е постигнато 

съгласие. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, 

ал. 10 от Изборния кодекс предлагам Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава ОИК в община Троян в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Емил Дамянов Цветанов, представен от ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели: Венета Димитрова Илиева – „Възраждане“; 

Севил Юсеинова Кабакчиева-Толева – ДПС; Елка Иванова Ангелова 

– „БСП за България“ и Николай Христов Добрев – ИТН; секретар – 

Любен Иванов Раев – ПП-ДБ, и членове: Павлина Минкова 

Комитова и Дария Цочева Стоименова – ГЕРБ-СДС; Павел 

Стефанов Павлов и Йоанна Ивайлова Стефанова – ПП-ДБ, и Диана 

Стефанова Стойчева – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

Съгласно Изборния кодекс решението може да бъде 

обжалвано пред Върховния административен съд чрез Централната 

избирателна комисия.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1996-МИ/24.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам проект на решение относно 

назначаване на ОИК в община Сопот, област Пловдив. Писмото от 
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кмета на община Сопот е заведено при нас с вх. № МИ-06-260-

17/22.08.2023 г.  

Представени са изискуемите документи по чл. 75, чл. 80 и чл. 

81 от Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ на Централната  

избирателна комисия. Спазени са изискванията на чл. 76 от 

Изборния кодекс. 

В консултациите са участвали представители на всички 

парламентарно представени партии и коалиции и всички са 

подписали решението, така че и тук имаме постигнато съгласие 

между участниците относно състава на ОИК в община Сопот. 

Предвид изложеното и на основание чл. чл. 57, ал. 1, т. 5 и 

чл. 75, ал. 10 от Изборния кодекс предлагам Централната 

избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Сопот, 

област Пловдив, в състав от 11 членове, както следва: председател- 

Мариана Петрова Ковачева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели:  Данаил 

Николов Пингелов – ПП-ДБ; Фатма Садулова Садулова – ДПС; 

Мариана Симеонова Иванова – „БСП за България“; Даниела Петрова 

Димова – ИТН; секретар – Натали Стефанова Каламова от 

„Възраждане“ и членове, както следва: Истилиян Климентов 

Димитров и Ненко Цанков Ковачев – ГЕРБ-СДС; Мария Павлова 

Нешева и Дафина Христова Гръблева – ПП-ДБ; Славка Генчева 

Иванова – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в длъжност на 9 

септември 2023 г.  

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

Това е решението, което предлагам да гласуваме за община 

Сопот. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова,  

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е 1997-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колега Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам 

постъпила преписка от кмета на община Чупрене, област Видин, 

която е от проведените консултации за състава на ОИК в общината. 

Преписката е постъпила с вх. № МИ-06-260-31 от 22 август 

2023 г., като преписката съдържа всички изискуеми документи.  

Консултациите са проведени при спазване на закона и 

съответно наше решение и са приключили с постигнато съгласие 

между участниците в консултациите по отношение на състава на 

ОИК в община Чупрене. 

Предвид гореизложеното ви предлагам да назначим ОИК в 

община Чупрене, област Видин в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Камелия Руменова Бакалеева-Станиславова – ГЕРБ-

СДС, зам.-председатели – Венислава Володиева Йолкичова – 

„Възраждане“, Боян Станчов Богдановски – ДПС, и Мирослав 

Серьожев Милков – „БСП за България“; секретар – Полина 

Цветанова Семкова – ПП-ДБ, и членове: Мила Тодорова Дойчинова 

и Венетка Павлова Големшинска – ГЕРБ-СДС; Нели Данчова 

Милошева и Захарин Иванов Захариев – ПП-ДБ; Цветомир Сашов 

Пенков – „Възраждане“, и Мирослав Венциславов Савов – ИТН. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становище по 

проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 1998-МИ/24.08.2023 г. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, в тази точка ви предлагам 

да гласуваме и писмо, което обсъдихме в работен порядък, във 

връзка с назначаването на ОИК – Бобошево, с оглед установените 

нередовности по отношение на документи на предложение за член 

на ОИК – Бобошево. Писмото е във вътрешната мрежа до 

представляващия политическата партия. С оглед, че е постигнато 

съгласие при назначаването на състава – това е единствената 

причина да не докладвам проекта на решение, предлагам да 

изпратим писмото, за да се отстрани нередовността. Предложено е 

до представляващия партията, както се обединихме на работна 

група.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на писмо с проектен номер 7443. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение относно назначаване на ОИК в община Рудозем, област 

Смолян. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-34/22.08.2023 г. от кмета на община Рудозем, област 

Смолян, с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс и в тях са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите.  
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Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Рудозем, област Смолян, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Росица Станимирова Чакърова от ДПС; зам.-

председатели: Гергана Пламенова Запрянова от ПП-ДБ; Елка 

Милкова Малинова от „Възраждане“; Величка Иванова Корудова от 

„БСП за България“; Тодор Иванов Чилов от ИТН; секретар – Росица 

Андреева Чолакова от ГЕРБ-СДС и членове: Радослав Юсеинов 

Смаилов и Вехди Хайриев Ходжов – ГЕРБ-СДС; Христина Щонова 

Панайотова и Незиле Шукриева Моллова – ПП-ДБ; Антоанета 

Смилянова Кисьова – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

Решението е № 1999-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колега Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Братя Даскалови, област Стара Загора, за изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Постъпило е писмо от кмета на община Братя Даскалови с вх. 

№ МИ-06-260-36 от 22 август 2023 г. 

Проведени са консултации в общината. Представени са 

всички изискуеми документи. Присъствали са всички представители 



12 

на парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да  

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Братя 

Даскалови, област Стара Загора в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Маринка Петрова Грозева – „БСП за България“; зам.-

председатели: Красимира Иванова Дилякова – ГЕРБ-СДС; Михаил 

Крумов Тодоров – ПП-ДБ; Маньо Желязков Манев – „Възраждане“ 

и Пламена Стоянова Паскова – ИТН; секретар – Кадън Алил Чука от 

ДПС и членове, както следва: Гергана Христова Филипова и Стоян 

Колев Вълчев – ГЕРБ-СДС; Татяна Мариновна Митру и Тоника 

Танева Танева – ПП-ДБ, и Руси Кирилов Виденов – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становище по 

проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2000-МИ/24.08.2023 г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Бяла Слатина, област Враца, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 
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Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-42 от 22 август 2023 г. 

от кмета на община Бяла Слатина, област Враца с предложение за 

състав на Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Проведени са 

консултации при присъствието на всички парламентарно 

представени партии и коалиции. Постигнато е съгласие между 

участниците в консултациите по отношение на състава на 

Общинската избирателна комисия в община Бяла Слатина. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава ОИК в община Бяла Слатина, област Враца в 

състава от 11 членове, както следва: председател – Цветелина 

Андреева Андровска-Илиева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Йото 

Василев Йотов – ПП-ДБ; Ирена Русланова Димитрова – ДПС; Калин 

Димитров Кънчев – „БСП за България“, и Мария Христова Ангелова 

– ИТН; секретар –  Елисавета Цветанова Даскалова от „Възраждане“ 

и членове, както следва: Николай Иванов Гурзовски и Веселка 

Ангелова Донова – ГЕРБ-СДС; Емилия Георгиева Раловска и Евгени 

Вълчев Ангелов – ПП-ДБ, и Красимира Василева Милчева – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕЛА: Становище по 

проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 2001-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Елка Стоянова. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, бих искала да ви 

докладвам предложение за назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Стралджа, област Ямбол.  

Колеги, тъй като документите не са качени, ще ви докладвам 

за община Своге. 

Постъпило е предложение от кмета на община Своге, 

Софийска област, с което ни уведомява, че при проведените 

консултации е постигнато съгласие между присъствалите 

парламентарно представени партии и коалиции. Приложени са 

всички изискуеми документи във връзка с удостоверяване правото 

на предложените лица да заемат длъжността – членове на Общинска 

избирателна комисия. 

В тази връзка ви предлагам на основание Изборния кодекс да 

бъде назначена Общинска избирателна комисия в община Своге, 

Софийска област в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Мария Иванова Владимирова – ДПС; зам.-председатели: Миглена 

Богомилова Янакиева-Белчева – ИТН; Светлана Михайлова Колева-

Съботинова – ГЕРБ-СДС; Антон Янчев Спасов – „Възраждане“, и 

Милена Живкова Славкова – „БСП за България“; секретар – Лидия 

Любенова Христова – ПП-ДБ, и членове: Богдана Антонова 

Йорданова и Вероника Пенкова Василева – ГЕРБ-СДС; Андрияна 

Петрова Андреева и Теодора Борисова Гешова – ПП-ДБ, и Сабина 

Божидарова Кирилова – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да им бъдат издадени удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2002-МИ/24.08.2023 г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е предложението 

от кмета на община Стралджа, област Ямбол, който ни уведомява, че 

при проведените консултации е постигнато съгласие. 

В консултациите са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции и са приложени 

всички изискуеми документи. 

Предложението на кмета на база на проведените консултации 

е да бъде назначена Общинска избирателна комисия в община 

Стралджа, област Ямбол в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Младенка Николова Делибалтова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Станимир Георгиев Иванов – ПП-ДБ и Татяна 

Димчева Вълчева – ДПС; секретар – Атанаска Атанасова Кабакова – 

„БСП за България“ и членове, както следва: Елена Георгиева 

Тодорова и Недялка Тодорова Димитрова – ГЕРБ-СДС; Иванка 

Тенева Георгиева и Красимира Иванова Колева – ПП-ДБ; Живка 

Петрова Йорданова и Дияна Росенова Георгиева-Великова – 

Възраждане, и Гергана Атанасова Кавалджиева – ИТН. 

Предлагам Общинската избирателна комисия да бъде 

назначена в този състав с оглед постигнатото съгласие и да встъпи в 

правомощията си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2003-МИ/2023 г. 
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Следващ докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е писмо от кмета 

на община Сливен, област Сливен, в което се съдържа предложение 

за състав на Общинската избирателна комисия в общината. 

От писмото е видно, че на проведените консултации е 

постигнато съгласие между участвалите партии и коалиции по 

отношение състава на Общинската избирателна комисия. 

Представени са всички изискуеми документи. Спазени са 

изискванията на Изборния кодекс, поради което предлагам 

Централната избирателна комисия да назначи Общинската 

избирателна комисия в община Сливен, област Сливен в състав от 

13 членове, както следва: председател – Росица Василева Тодорова, 

предложена от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Елизабет 

Александрова Кендерян – ПП-ДБ; Сребрина Атанасова Ганушева – 

„Възраждане“; Мария Асенова Чомпова – „БСП за България“; Тодор 

Димитров Тодоров – ИТН; секретар – Фатме Фикретова Мустафова 

– ДПС, и членове: Николай Господинов Сандев, Валентина Спирова 

Георгиева-Топалова, Диана Ненчева Димитрова от ГЕРБ-СДС; 

Християна Денчева Денчева и Николай Иванов Иванов от ПП-ДБ; 

Кристина Янкова Георгиева – „Възраждане“, и Севда Хюсеинова 

Османова – ДПС. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2004-МИ/24.08.2023 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващият проект на решение се 

отнася до назначаване на състава на Общинската избирателна 

комисия в община Стражица, област Велико Търново. 
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От получената преписка от кмета на общината с предложение 

за състав на Общинската избирателна комисия е видно, че е 

постигнато съгласие между участвалите в проведените консултации 

на партии и коалиции. Представени са всички изискуеми документи. 

Спазени са изискванията на Изборния кодекс. 

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

решение, с което назначава Общинска избирателна комисия в 

община Стражица, област Велико Търново в състав от 11 членове, 

както следва: председател – Марияна Аврамова Кръстева от ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели: Стела Христова Соколова – „Възраждане“; 

Пламен Пламенов Петров – ДПС; Мария Рашкова Дякова – „БСП за 

България“ и Искра Петкова Стефанова – ИТН; секретар – Клара 

Георгиева Трифонова-Иванова от ПП-ДБ и членове: Елена Антонова 

Йорданова и Илияна Любенова Петрова – ГЕРБ-СДС; Боянка 

Христова Николова и Петя Диянова Пейкова – ПП-ДБ и Деница 

Иванова Иванова – „Възраждане“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2005-МИ/24.08.2023 г.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Доклад относно постъпили 

предложения за назначаване състава на Общинска избирателна 

комисия в община Две могили, както и постъпила преписка за 

назначаване състава на Общинска избирателна комисия в община 

Мадан. 

При проверка на документите на предложените членове се 

установи, че някои от тях не отговарят на изискванията за заемане на 

длъжността, а именно по отношение състава на Общинска 
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избирателна комисия в община Две могили един от членовете е с 

представена диплома от чужд университет ведно с превод, без да е 

представено необходимото специално удостоверение за признаване 

на придобито висше образование в чужди страни висши училища. 

По отношение предложението за член на Общинска 

избирателна комисия в община Мадан едно от лицата е с 

представено Уверение от университет за завършен семестър от 

съответния университет, без да е представена диплома за завършено 

висше образование. 

В тази връзка в папка с моите инициали е представен проект 

на писмо до представляващия коалиция ГЕРБ-СДС, от чиято квота 

са и двете предложения, затова че следва нередовностите по 

документацията на предложените за членове на общинските 

избирателни комисии да бъдат отстранени не по-късно от 7 

септември 2023 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по проекта на писмо? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка е колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, почти идентичен 

проблем, както колегата Стойчева преди малко ви докладва – вх. № 

МИ-06-260-30/22.08.2023 г. от община Гурково. 

Изготвен е проект на решение за назначаване на ОИК в 

община Гурково. Постигнато е съгласие както по отношение на 

ръководните длъжности, така и по отношение на състава на ОИК в 

община Гурково при проведените консултации при кмета. 

При проверка обаче на документацията установих, че едно от 

предложените лица от ИТН за зам.-председател с посочено ЕГН, е 
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приложило диплома от Украйна. Няма превод, няма и 

удостоверение, че същата се признава за завършено висше 

образование на територията на Република България. 

Правя предложение да се изпрати до представляващия 

партията писмо, с което да се изиска легализиран превод на 

дипломата, представена от Украйна, както и съответното 

удостоверение, че същата се признава за висше образование на 

територията на Република България. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега Баханов, 

готов ли е проектът на писмо, тъй като го няма във вътрешната 

мрежа. 

Предлагам една корекция – да не изискваме легализиран 

превод, а като бъде представено удостоверението, е достатъчно. 

(Реплика.) При Вас остава изискването за легализиран превод. 

Подлагам на гласуване писмото до партия „Има такъв народ“ 

за представяне на необходимите документи до 7 септември 2023 г. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с постъпили 

документи от кмета на община Исперих с писмо с вх. № МИ-06-260-

40/22.08.2023 г. относно назначаване състав на Общинска 

избирателна комисия в общината са представени всички изискуеми 

документи по Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ от 

04.08.2023 г.  

Консултациите са проведени при спазване изискванията на 

Изборния кодекс, като в тях са участвали всички парламентарно 

представени партии и коалиции . Същите са постигнали съгласие за 

състава на Общинската избирателна комисия в община Исперих. 

На основание гореизложеното ви предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе решение, с което да назначи ОИК в 
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община Исперих, област Разград в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Светлана Веселинова Димова – ГЕРБ-СДС; 

зам.-председатели: Валентин Цанев Цанев – ПП-ДБ; Анна Данева 

Гичева – „Възраждане“; Джанан Мустафа Родоплу – ДПС; секретар 

– Ценка Радославова Иванова – „БСП за България“, и членове: 

Петър Манев Петров и Гюлтен Сабри Мустафа – ГЕРБ-СДС; Йоана 

Теодорова Димитрова и Елиз Сабит Ибрям – ПП-ДБ; Маргарита 

Василева Банчева – „Възраждане“ и Ирена Красимирова Колева – 

ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в пълномощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по проекта? Не виждам. 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2006-МИ/25.08.2023 г. 

Колега Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам 

изменение и допълнение на дневния ред, като включим точка: 

Проект на решение относно освобождаване на член на ОИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам това 

да бъде точка четири „а“: Проект на решение относно промяна в 

състава на ОИК. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колега Георгиева, заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение относно назначаване на ОИК в община Струмяни, област 

Благоевград. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-65 от 23 август 2023 г. от кмета на община Струмяни, 

област Благоевград, с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ/04.08.2023 г.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс и в тях са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите, на база на което и на 

база правните основания ви предлагам Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Струмяни, област Благоевград в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Весела Александрова Цомпова-Стоянова – ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели – Илонка Йорданова Станоева – 

„Възраждане“, Андрей Иванов Станковски – ДПС; Людмила 

Методиева Маникатова – „БСП за България“; Пиринка Иванова 

Филатова – ИТН; секретар – Веселин Иванов Смилков – ПП-ДБ, и 

членове: Величка Иванова Чиликова и Величка Любенова 

Александрова – ГЕРБ-СДС; Мария Иванова Панайотова-

Стамболиева и Красимира Костадинова Янева – ПП-ДБ; Лидия 

Илиева Стоева – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2007-МИ/24.08.2023 г. 

Други готови проекти за назначаване на ОИК към момента 

няма. 

Преминаваме към четвърта точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПОПРАВКА НА 

ТЕХНИЧЕСКА ГРЕШКА. 

Заповядайте, колега Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в Решение № 1987 сме 

допуснали техническа грешка при изписване на името на 

председателя, който не е Тодор, както ние сме написали, а Теодор – 

класическа техническа грешка. 

Предлагам да погледнете проекта относно поправка на 

техническата грешка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2008-МИ/24.08.2023 г. 

 

Поради липса на докладчици в залата, преминаваме към пета 

точка:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

В тази точка ще ви докладвам две преписки: вх. № ЦИК-04-

34-9/22.08.2023 г. От Агенцията за държавна финансова инспекция 

ни се изпраща заключение по доклад № ДИД1-СФ-19 от 28 юли 

2023 г. Докладвам го за запознаване.  
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Следващият ми доклад отново е за запознаване – вх. № ЦИК-

00-331-1/23.08.2023 г. От „Информационно обслужване“ АД, които 

във връзка с Договор № 26 от 5 октомври 2022 г., който изтича на 5 

октомври 2023 г., ни отравят предложение за сключване на нов 

договор, като изпращат и проект на договор. Докладвам го за 

запознаване и последващи действия – ще резолирам към 

администрацията за становище. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, за запознаване 

докладвам вх. № ЦИК-07-80/22.08.2023 г. – покана да участваме в 

наблюдението на местните избори в Молдова, които са насрочени за 

5 ноември, но молят до 5 октомври да се заявят евентуалните 

участнице – докладвам за запознаване. Покриват транспорта и 

нощувките на трима участници. Посещението е тридневно. 

Имаме също поредно подканване с вх. № ЦИК-07-45-4. Това 

е курсът, който се организира от британската организация ICPS. 

Намалили са цената на участие, която от 2900 е намалена на 2150 – 

за сведение. Има онлайн вариант за участие. 

Имам още един доклад, свързан с работата на групата по 

обмена, свързан с европейските избори. Съобщението, което 

докладвам – вх. № ЕП-00-2-1, е автоматично генерирано и 

потвърждава, че е добавена нашата парола. Оттук нататък следва 

обмен на текстове и файлове. Свързах се с „Информационно 

обслужване“ АД и скоро ще ни изпратят доклад какво са обменили с 

всички страни без  Полша, която не е стигнала още този етап. 

Докладвам за запознаване. 

Има качени две тарифи, преди това имахме няколко други. 

По принцип за местните избори ние не създаваме специален линк на 

страницата на ЦИК, тъй като тогава регистрацията и базата данни са 

използва при определяне на финансирането по медийни пакети. Сега 

няма такава възможност, така че предлагам за сведение. Да 

съхраним изпратените ни обявени тарифи, в случай че се наложи да 
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вземам някакво решение по жалба най-вече. Не вярвам с друго да е 

свързано. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам тези 

тарифи, пристигайки в деловодството, да бъдат класирани в отделен 

класьор и да не влизат за доклад в Централната избирателна 

комисия. 

Колеги, други предложения? Не виждам. 

Подлагам на гласуване предложението тарифите, които бъдат 

изпращани във връзка с предизборната кампания за предстоящите 

местни избори, да се съхраняват в деловодството в отделен класьор. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка с вх. 

№ МИ-00-17/23.08.2023 г. – припомням, по доклад на колегата 

Ципов. Въпросът е от госпожа Дойчева във връзка с това, че е в 

отпуск за отглеждане на дете до двегодишна възраст и въпросът й 

беше свързан с това дали, ако бъде член на ОИК, ще бъде 

прекратено правото й да получава това обезщетение. Ако бъде 

прекратено това право, дали ще бъде само за периода от 9 септември 

до седем дни след изборите, или въобще и дали трябва да се подадат 

някакви декларации в НОИ, свързани с това обстоятелство. 

Позволих си отново да го докладвам с оглед важността на 

поставения въпрос. Тогава приехме да изпратим писмо до 

Националния осигурителен институт. 

Сега сме получили писмо-отговор от Централното 

управление на Национално осигурителния институт с вх. № МИ-00-

17. Отговорът е до госпожата, която е поставила въпроса, с копие до 

Централната избирателна комисия. 
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Предлагам ви обаче, тъй като касае – може би е въпрос, който 

касае и други лица, да бъде оформен като „въпроси и отговори“ и да 

бъде качено в нашата рубрика. 

Пропуснах, колеги, да докладвам, че все пак в отговора се 

изразява, че съгласно разпоредбите на Кодекса за социално 

осигуряване, след изтичане срока на обезщетение за бременност и 

раждане през времето на допълнителния платен отпуск за 

отглеждане на дете до двегодишна възраст на майката, съответно 

осиновителката, се изплаща месечно възнаграждение – парично 

обезщетение, в размер, определен със закон. Обстоятелствата, при 

които с прекратява отпуската и обезщетението, са регламентирани в 

специални наредби и се посочват кои. 

Във връзка с посочените разпоредби, изложени в писмото, и 

при условие че отпуската по основното правоотношение не се 

прекратява, упражняването на трудова дейност като член на ОИК 

през периода на отглеждане на дете до навършване на двегодишна 

възраст не е пречка за изплащане на обезщетенията в пълен размер, 

независимо че съгласно разпоредбите на Изборния кодекс за тази 

дейност е осигурена за всички рискове. В конкретния случай не са 

налице обстоятелства, които изискват представяне на документи – 

по повод зададения въпрос дали се изисква декларация. Тоест няма 

проблем. Това е отговорът. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

подлагам на гласуване предложението от отговора на Националния 

осигурителен институт да бъде създаден отговор и да бъде 

публикуван в рубриката „Въпроси и отговори“, подрубрика 

„Избирателни комисии“. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам писмо, получено 

в Централната избирателна комисия, от госпожа      Д.          от БНТ с 

посочен телефон. Писмото е постъпило с вх. № ЦИК-16-13-

1/23.08.2023 г. В писмото, получено по електронната поща, се сочи: 

„В искането по ЗДОИ, което сме изпратили до вас, има въпрос „чие 

е партийното предложение за лицата Катрин Иванова и Бисер 

Джамбазов за участието им в СИК. Отговор на този въпрос не сте 

давали в писмото до медиите, така че надяваме се да получим“. 

Припомням на Централната избирателна комисия, че тази 

преписка е свързана със заявление за достъп до обществена 

информация – вх. № ЦИК-16.13/17.08.2023 г., което колегата Матева 

докладва и беше гласувано писмо с изх. № ЦИК-16-16/22.08.2023 г., 

както и аналогична преписка с вх. № ЦИК-16-14-1/22.08.2023 г., 

само че от господин А. – заявление за достъп до информация. 

Журналист от „Свободна Европа“ е господин А. предполагам. В 

писмото си сочи, че отговорът, както и препратката към 

съобщението ни, не отговарят на въпросите, които са зададени по 

ЗДОИ, тоест ЦИК не изпълнява ЗДОИ и посочва лицата. Той смята, 

че това е информация, която е достъпна и чрез търсачката на сайта 

на ЦИК може би. Сочи, че в отговора не става ясно също така дали е 

имало отказване на достъп и на какво основание, което според него 

нарушава закона. Повторно моли за отговор на зададените въпроси, 

преди да потърси юридическа помощ 

Колеги, това е писмо във връзка с преписка с вх. № ЦИК-16-

14/17.08.2023 г., припомням, което отново беше на доклад на 

колегата Матева. Отговорихме с писмо с наш изх. № ЦИК-16-

17/22.08.2023 г. 

Възложила съм на администрацията и предлагам да съобрази 

всички отговори, преписки, които са постъпвали, да даде становище, 

което ние да обсъдим на работна група с оглед, че лицата, в случая 

журналисти, не са удовлетворени от отговорите, които са получили. 

Към момента за запознаване и по преценка на председателстващия 

за обсъждане. 
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Колеги, докладвам ви вх. № МИ-11-18/23.08.2023 г. жалба от 

госпожа К.  относно проведени консултации за формиране на 

състава на ОИК и предлагам да се присъедини при разглеждането от 

ЦИК на административната преписка от проведените консултации за 

назначаване на ОИК – Каварна, която по моя информация все още не 

е постъпила в ЦИК от общинската администрация, съответно от 

кмета на община Каварна. Към момента докладвам за запознаване. 

Нямам предложение с оглед на това, че не мога да формирам 

предложение, предвид че липсва преписката.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № НС-06-236-

1/23.08.2023 г. е получена преписка от кмета на община Ценово, 

съдържаща изискуеми документи съгласно наше решение във връзка 

с отваряне на запечатано помещение в общинската администрация – 

за сведение на Комисията. 

Подобна преписка имаме от кмета на община Сливен с вх. № 

ПВР/НС-6-25/22.08.2023 г., съдържаща всички изискуеми документи 

съгласно Решение № 1750 на ЦИК. Докладвам също за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за запознаване писмо с 

вх. № ЦИК-00-268/22.08.2023 г., към което има и становище с вх. № 

ЦИК-00-2-68-1/23.08.2023 г. Писмото е от „Карго-партнер“ ЕООД и 

е във връзка с евентуална промяна на цените за съхранение и 

обработка на СУЕМГ. Докладвам ви цялата преписка за запознаване 

и последващо обсъждане. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, вх. № ЦИК-02-

64/23.08.2023 г.  С писмо главният секретар на Народното събрание 

в отговор на наше искане за предоставяне на необходими 

помещения за изпълнение на функциите на Централната 
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избирателна комисия във връзка с произвеждането на изборите ни 

информира, че могат да ни предоставят за период от шест месеца 

помещение, разположено на етаж 6 в сградата, в която се помещава 

Централната избирателна комисия – за сведение докладвам това 

писмо. Като получим следващото за необходимите помещения, ще 

свържем към новото писмо. 

Само за сведение ви докладвам получени оферти в отговор на 

наше писмо относно предоставяне на оферти за унищожаване на 

хартия, която се съхранява в Централната избирателна комисия, като 

неизползвани формуляри от произведени избори, както и получени в 

ЦИК от секциите извън страната след изтичане на срока за 

съхранение.  

Предлагам протоколно решение за обобщаване на цялата 

информация и предоставяне на вниманието на ЦИК за приемане на 

решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля 

режим на гласуване по предложението на колегата Солакова. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение докладвам 

приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-00-216-6/23.08.2023 г. 

Докладна записка с вх. № ЦИК-09-252/23.08.2023 г. относно 

постъпила в ЦИК фактура от „ЕнЕрДжи Сорс“ ООД – вх. № ЦИТ-

99-144/18.08.2023 г. По сключения договор в срок до 30 дни от 

представянето на фактурата следва да се изплати дължимата сума. 

Извършена е проверка, видно от докладната записка, на 

представената фактура. Изразено е становище, че отговаря на 

изискванията на Закона за счетоводството, но няма приложен 

контролен лист и аз отлагам преписката с благодарност към 

администрацията за свършената работа. 
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Докладна записка с вх. № ЦИК-09-244-1/23.08.2023 г. – 

допълнение към докладна записка с вх. № ЦИК-09-244/17.08.2023 г. 

Обсъдихме и на работна група направеното предложение по 

договора, сключен със Служба по трудова медицина „Надежда“ 

ООД. 

На първо място, в тези докладни записки е предложението да 

се прекрати Договор № 5 от 2020 г., като се изпрати едномесечно 

предизвестие при условията на чл. 23, ал. 2 от договора. Да се 

извърши проучване и да се изпрати запитване за предоставяне на 

оферти до най-малко три други служби по трудова медицина с оглед 

на предстоящо сключване на договор. В предходната докладна е 

изразено и становище относно налични финансови средства по 

бюджета на Централната избирателна комисия по § 10-20 „Други 

външни услуги“.  

С оглед на направено уточнение на работна група и видно от 

докладната записка, наред с дейностите, които са описани като 

извършени по изпълнение на договора от Службата по трудова 

медицина, се предлага да се изпрати списък на членове на ЦИК и 

служители от администрацията, за които следва да се извърши 

анализ на здравословното състояние на работещите, включително 

болничните листове през втората половина на 2022 г. на основание 

чл. 10 от сключения договор. Информация за напусналите 

служители  в администрацията след месец юни 2022 г. не трябва да 

се изпраща за извършване на анализ, а само да ги информираме, че 

са с прекратени трудови договори. 

Предлагам да приемем протоколно решение по така 

направените предложения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля за 

становище? Не виждам. 

Подлагам на гласуване предложението на колегата Солакова. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Йорданка Ганчева). 

Колеги, 10 минути почивка. Заседанието ще продължи в 

11,45 ч. 

 

(След почивката.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 8 членове сме в 

залата, имаме необходимия кворум. 

Продължаваме в точка трета: Назначаване състави на ОИК. 

Заповядайте, колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, докладвам проект на решение 

относно назначаване състава на ОИК в община Брезник, област 

Перник. 

Постъпило е писмо от кмета на община Брезник с 

предложение за състав на ОИК в общината, от което е видно, че 

между участвалите в консултациите партии и коалиции е  

постигнато съгласие относно състава на Общинската избирателна 

комисия. 

Към писмото са приложени всички изискуеми документи. 

Проведените консултации отговарят на изискванията на Изборния 

кодек, поради което предлагам проект на решение в следния 

вариант: 

„Назначава ОИК в община Брезник, област Перник в състав 

от 11 членове, както следва: председател – Светлана Кирилова 

Петкова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Мария Владимирова 

Русева – ПП-ДБ и Антоанета Николова Методиева – БСП; секретар 

– Гинка Симова Мирчева-Теофилова – ДПС, и членове: Ваня 

Филипова Любомирова и Алекса Ивова Секиранова – ГЕРБ-СДС; 

Павлина Йорданова Соколова и Павлина Маринова Иванова – ПП-

ДБ; Иван Иванов Петров и Марина Захариева Тенева-Дамянова – 

„Възраждане“, Ангелина Борисова Георгиева-Колева – ИТН.“ 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2009-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – Цветозар Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам проектен номер 2028-МИ – 

проект на решение относно назначаване на ОИК в община Мирково, 

Софийска област. 

На консултациите е постигнато съгласие между участниците. 

Участвали са всички парламентарно представени партии и на базата 

на това кметът на община Мирково ни изпраща с писмо – вх. № МИ-

06-260-68/23.08.2023 г. предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия. 

Представени са всички изискуеми по Изборния кодекс 

документи. Консултациите са проведени при спазване на 

изискванията на чл. 76 на Изборния кодек. 

Предвид това и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, ал. 10 

от Изборния кодекс предлагам да вземем решение, с което да 

назначим Общинска избирателна комисия в община Мирково, в 

следния състав: председател – Тодор Захариев Акманов – ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели – Спас Стоянов Шутов – „Възраждане“, 

Димитър Илийчев Лалчев – ДПС, Венцислав Христов Мутафов – 

„БСП за България“ и Нина Стоянова Михова – ИТН; секретар – 

Мария Георгиева Узунова-Лалова – ПП-ДБ, и членове: Павлина 

Иванова Текерлекова и Мария Евгениева Цветкова – ГЕРБ-СДС; 

Ясен Владимиров Ангелиев и Анастасия Данчева Гатова – ПП-ДБ; 

Иван Николов Захариев – „Възраждане“. 

Това е съставът, който предлагам да гласуваме. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2010-МИ/24.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Следващият проект на решение за 

назначаване състав на Общинска избирателна комисия е за община 

Омуртаг, област Търговище с проектен номер 2027-МИ. 

Писмото, изпратено от кмета на община Омуртаг, е с вх. № 

МИ-06-260-58 – още едно място, където консултациите са довели до 

съгласие между участниците. 

Представени са изискуемите документи по Изборния кодекс 

и съгласно Решение № 1962-МИ на ЦИК. 

Предвид това предлагам да назначим състава на ОИК в 

община Омуртаг, област Търговище в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Нина Илиева Илиева – ГЕРБ-СДС, зам.-

председатели – Красимира Тодорова Попова – ПП-ДБ, и Биляна 

Тодорова Лазарова – „Възраждане“; секретар – Владислава 

Пламенова Петрова – ДПС, и членове: Гамзее Билнигова Ниязиева и 

Семра Мустафова Ереджебова – ГЕРБ-СДС; Стела Асенова 

Василева и Даниела Петрова Петрова – ПП-ДБ; Петър Иванов 

Атанасов – „БСП за България“; Милена Тодорова Георгиева – 

„Възраждане“ и Васил Стефанов Иванов – ИТН. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 2011-МИ/24.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: И още един проект на решение с 

проектен номер 2029-МИ относно назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Антон, Софийска област. 

Писмото от кмета на община Антон е постъпило на 23 август 

2023 г. с вх. № МИ-06-260. Отново трябва да съобщя, че 

изискуемите документи по чл. 75, ал. 7 и другите членове на 

Изборния кодекс, както и по наше Решение № 1962-МИ са 

приложени. 

На консултациите е постигнато съгласие. Участвали са 

представители на всички парламентарно представени партии и са 

подписали протокола. 

Предвид всичко това предлагам да назначим и тази комисия 

от 11 членове, мисля, в най-малката община в страната: председател 

–Петя Лукова Николова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – 

Цветалина Георгиева Лачева – ПП-ДБ; Цонка Панчева Стоянова – 

„Възраждане“; Елица Радкова Димитрова – „БСП за България“; 

Мариела Стоянова Бърборкова – ИТН; секретар – Анастасия 

Георгиева Лумбева – ДПС и членове: Добромира Ненова Стоева и 

Пламен Петров Георгиев – ГЕРБ-СДС; Гришка Стефанова Лозанова 

и Светослава Димчева Вълчева – ПП-ДБ; Петранка Галинова 

Николова – „Възраждане“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2012-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам проектен номер 

2025. Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260 от кмета на община 
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Ардино с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия. 

Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, ал. 7 

във връзка с ал. 3, 4 и 5, чл. 80, както и Решение № 1962-МИ от 

04.08.2023 г. на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са всички парламентарно 

представени партии и коалиции и е постигнато е съгласие за 

назначаване на Общинската избирателна комисия. 

На основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, ал. 10 от Изборния 

кодекс предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Ардино 

в състав от 11 членове, както следва: председател – Руска Миткова 

Чаушева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Неждет Хасанов 

Хабибов – ПП-ДБ; Йосиф Асенов Бисеров – „Възраждане“; Къймет 

Халилова Ханджиева – „БСП за България“; Силвия Здравкова 

Башева – ИТН; секретар – Джейлян Ръфкиев Муталибов – ДПС, и 

членове: Христина Росенова Ставрева и Коста Иванов Куклев – 

ГЕРБ-СДС; Надка Ясенова Гаджалова и Магдалена Юриева Емилова 

– ПП-ДБ; Мирослава Владимирова Смилянова – „Възраждане“. 

Комисията встъпва в длъжност на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становище по 

проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2013-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колегата Баханов. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви проект 

на решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия 

в община Маджарово, за предстоящите избори за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Преписката е входирана в Централната избирателна комисия 

с вх. № МИ-06-260-63 от 23 август 2023 г. Представен е протокол за 

проведените консултации при кмета на община Маджарово с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината при постигнато съгласие. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ/04.08.2023 г. на ЦИК. 

Видно от протокола, консултациите са проведени при 

спазване изискванията на чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са 

представители на парламентарно представените партии и коалиции 

съгласно наше решение, цитирано преди малко от  мен. Постигнато 

е съгласие.  

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, 

ал. 10 от Изборния кодекс предлагам Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Маджарово, област Хасково в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Живко Генчев Генев – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели 

– Виолета Петрова Арабаджиева – ПП-ДБ и Георги Михайлов 

Картелов – „Възраждане“; секретар – Иван Николов Иванов – ДПС, 

и членове: Хамдие Тасим Сабри и Кремена Людмирова Николова – 

ГЕРБ-СДС; Иван Недев Иванов и Христо Димитров Христов – ПП-

ДБ; Възкресия Андонова Вълева –„ Възраждане“; Желязка Станкова 

Янакиева – „БСП за България“, и Мария Маркова Стояновска – 

ИТН. 

Общинската избирателна комисия следва да встъпи в 

правомощията си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становище по 

проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2014-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-

260 от кмета на община Опака с предложение за състав на 

Общинската избирателна комисия. 

Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, чл. 80 

и чл. 81 както и съгласно Решение № 1962-МИ на ЦИК. 

На проведените консултации е постигнато съгласие и са 

съгласно изискванията на чл. 76 и Решение № 1962-МИ на ЦИК. 

Предлагам да вземем решение, с което да одобрим 

предложения състав от 11 членове, както следва: председател – 

Феим Юсменов Феимов – ДПС; зам.-председатели – Мая Стефанова 

Димитрова – ГЕРБ-СДС и Красимира Ханчева Петрова – 

„Възраждане“; секретар – Нурчай Ахмедова Будакова – ПП-ДБ и 

членове: Десислава Росенова Русева и Даниела Христомирова 

Христова – ГЕРБ-СДС; Недялка Пенева Русева и Кръстьо Стойков 

Якимов – ПП-ДБ; Стефан Димитров Мерджанов – „Възраждане“; 

Росица Иванова Станева – „БСП за България“, и Анета Димитрова 

Русева – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да им бъдат издадени удостоверения. 

Това е моето предложение, моля да го гласуваме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2015-МИ/24.08.2023 г. 

Други доклади в тази точка? Няма. 

 

Преминаваме към точка 4а:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпила молба от          С.         П.         Н. 

със съответното ЕГН за освобождаване, който е заместник-

председател на ОИК – Златарица. Молбата е постъпила с писмо с вх. 

№ МИ-15-155/23.08.2023 г.  

Молбата е подписана с електронен подпис, като в 

придружителното писмо по имейла господин      С. П. ни 

информира, че същата е изпратена до нас и на хартиен носител чрез 

Български пощи. 

Към момента на доклада ми не съм запозната дали е 

постъпила преписката в оригинал. Мисля, че с оглед и практиката на 

Централната избирателна комисия, изразеното волеизявление на 

господин Н. и постъпилата молба, не са налице пречки да приемем 

решение, с което да удовлетворим искането му, тъй като в 

конкретния случай са налице основанията за уважаване на искането 

на господин Н. за освобождаването му. 

В своята молба относно предсрочно прекратяване на 

пълномощията му той сочи причините, поради които иска да бъде 

освободен.  
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Моля да се запознаете. Предлагам проект на решение, с което 

да освободим господин Николов със съответното ЕГН, да му 

анулираме издаденото удостоверение, и в случай че приемем 

решение, да уведомим съответната политическа сила да изпрати 

предложение макар и за краткия срок, който остава до края на 

мандата на ОИК – Златарица, с оглед това, че тази комисия има 

празноти в състава с оглед постъпили молби и решения на ЦИК. 

Предлагам да гласуваме и писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля за 

становище по проекта на решение. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2016-МИ/24.08.2023 г. 

Подлагам на гласуване писмото до коалиция „Обединени 

патриоти“ за предложение за нов член на ОИК – Златарица, зам.-

председател  в мандат 2019 – 2023 г. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

 

Преминаваме към пета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, колега Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ПВР-09-41/22.08.2023 г. Писмото е качено във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали. То е от Окръжна прокуратура – Силистра. 

С него ни се изпраща постановление, с което се иска да бъдат 
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предоставени на Окръжна прокуратура – Силистра, в оригинал 

изборните списъци от секционни избирателни комисии № 450 и 

№ 451 – докладвам само последните три номера, в Манчестър от 

изборите на 21 ноември 2021 г. за президент и вицепрезидент на 

Република България и съответно декларации по чл. 33 на едно лице. 

Подготвил съм писмо-отговор, което също е качено във 

вътрешната мрежа, с проектен номер 7447. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля да се 

запознаете с текста на подготвения отговор с проектен номер 7447. 

Моля за становище. Не виждам предложения за промени. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам и писмо с проектен 

номер 7397 в отговор на писмо от МВР – Русе, с което се искат 

документи, касаещи упражнено право на глас от едно лице в 

избирателна секция в Гърция. 

Моля да се запознаете с писмото. Приложени са документите, 

които МВР – Русе, иска. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на писмо с проектен номер 7397. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, имам два кратки доклада за 

сведение и запознаване. 

В моя папка с днешна дата е получен имейл, който ви 

докладвам за сведение, тъй като  не съдържа информация, която е в 
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прерогативите на Централната избирателна комисия – вх. № МИ-22-

82. Моля да се запознаете с него – докладвам го за сведение. 

Другото, което искам да ви докладвам, е в папката ми от 

вчера. Постъпило е писмо с вх. № МИ-08-15-1. Докладвам ви го за 

сведение и запознаване – това е уведомление от Административен 

съд – София-област, с което ни уведомяват, че прекратяват 

производството, образувано по жалба на          С.       Г. срещу 

Решение № 82-МИ на ОИК – Пирдоп, и наше Решение № 1965-МИ. 

Докладвам за сведение и запознаване. Други доклади засега в тази 

точка нямам. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № ПВР/НС-04-

2-11-2/21.08.2023 г. от РУ на МВР – Свищов, е пристигнало писмо 

до Централната избирателна комисия относно разследване по 

досъдебно производство № 8/2023 г. за престъпление по чл. 309, 

ал. 1 от НК. 

Съгласно изрични указания на наблюдаващия прокурор и за 

нуждите на разследването молят да им предоставим по пощата 

оригинална декларация от изрично упълномощен представител на 

неправителствена организация, предложен за регистрация като 

наблюдател в изборите за президент и вицепрезидент и народни 

представители на 14.11 2021 г. на посочено лице със съответното 

ЕГН от град Свищов. Молят декларацията да бъде предоставена в 

най-кратък срок. 

Подготвено е писмо във вътрешната мрежа, с което ги 

уведомяваме, че по предишно тяхно писмо им е изпратено заверено 

копие на декларацията (Приложение № 45-НС ПВР/НС от изборните 

книжа), като им казваме, че оригиналът на декларацията може да им 

предоставим за изготвяне на съдебно-почеркова експертиза в 

Централната избирателна комисия след предварителна уговорка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по текста на писмото? Не виждам. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Вх. № МИ-22-75/21.08.2023 г. сме 

получили писмо от гражданин относно неправомерна агитация на 

служители към кметство Микрево. Служителка към кметството в 

село Микрево и кмета на село Микрево събират подписи за 

действащия в момента кмет на община Струмяни. Принуждават 

хората от временната заетост и жители на селото, като подписката 

стои в кабинета на кмета. Счита, че това е нарушение на изборните 

правила и моли за съдействие да направим проверка в сградата на 

кметство Микрево, така и в сградата на общинската администрация 

Струмяни. 

Подписите се събират от госпожа      К., която също е 

служител в администрацията. Очаква да получи отговор от 

проверката и предлага да е максимално бързо. Благодари ни. 

Уважаеми колеги, с оглед на изложеното, ако няма други 

предложения, предлагам да се изпрати до кмета на община 

Струмяни за становище по изнесеното в сигнала.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Последният ми доклад е с вх. № НС-22-424-1/16.08.2023 г. 

Сигнал от         М.       И. от село Абланица, който ни сезираше, че 

един от общинските съветници не присъства редовно на заседания. 
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Има последователно три или пет отсъствия – може да видите 

сигнала.  

Отново ни информира, че общинският съветник          Ч. 

живее в чужбина и не се явява на заседание, абдикирал е от 

задълженията си като такъв. Местната власт в лицето на 

председателя на Общински съвет Хаджидимово, както и кметът не 

предприемат никакви действия да инициират в ОИК – 

Хаджидимово, искане за прекратяване на правомощията му. 

Възникнало е същото обстоятелство, видно от отчета на 

председателя на Общинския съвет за първото полугодие на 2023 г., 

който е качен на сайта на Съвета. На проведените шест заседания за 

2023 г. лицето           Ч. отсъства пет поредни пъти от тях в 

нарушение на ЗМСМА. Същият най-вероятно и пак, и пак е 

изпращал на електронната поща на Съвета уведомления със 

съмнителен съставител и подпис върху документа за отсъствията му 

от средата на 2021 г. та чак до последната сесия, без никакви 

приложени извинителни документи. 

Лицето, подало сигнала, е заинтересована страна и е следващ 

в листата за общински съветници. Смята, че са му нарушени правата 

от бездействието на общинските власти и моли да предприемем 

необходимите действия местните власти на община Хаджидимово да 

изпълнят нормите на ЗМСМА и инициират административно 

производство по чл. 30, ал. 4 до ОИК – Хаджидимово. 

Благодари на госпожа Нейкова за съвестните й действия по 

жалбите му с вх. № 424/2023 г. Смята, че сигналът ще бъде 

разгледан и удовлетворен,  за което предварително ни благодари. 

Сигналът е изпратен до областния управител, до 

председателя на ЦИК в копие и до Районна прокуратура в копие. 

По предишния сигнал на лицето препратихме преписката, тъй 

като имаше решение на ОИК – Хаджидимово, с което отказваше да 

прекрати правомощията, и ОИК – Хаджидимово беше взела решение 

да не прекратява правомощията.  
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Сигналоподателят не беше подал жалба до Административен 

съд – Благоевград, и ние изпратихме цялата преписка по 

компетентност до ОИК – Хаджидимово, ведно с жалбата до 

Административен съд – Благоевград.  

Сега с оглед на тези обстоятелства, които е въвел в новия си 

сигнал, предлагам сигналът с приложенията да бъде изпратен на 

ОИК – Хаджидимово. Това е предложението ми. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението на колегата Баханов? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване за препращане на сигнала със 

съответния входящ номер до ОИК – Хаджидимово, за становище. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

С това изчерпахте точка пета. 

Докладчикът по точка шеста: Доклади по дела, жалби и 

сигнали не е в залата. 

Връщаме се в точка трета: Проекти на решения относно 

назначаване състави на ОИК. 

Заповядайте, колега Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам проект на решение 

относно назначаване на ОИК в община Стрелча, област Пазарджик, 

за изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

Предложението е във връзка с постигнато съгласие при 

проведените консултации при кмета на общината. 

Приложени са всички изискуеми документи, включително 

доказателства за представителната власт на присъствалите на 

консултациите, както и изискуемите документи по отношение на 

лицата, които се предлагат за членове на ОИК. 

Предложението на кмета е да бъде назначена комисия в 

състав, както следва: председател – Нонка Стоянова Спасова – 
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ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Катя Смиленова Шопова – ДПС и 

Стойна Динчева Караджова – „БСП за България“; секретар – Танчо 

Петков Мелин – ПП-ДБ, и членове: Цветанка Николова Няголова и 

Соня Кръстева Кръстева – ГЕРБ-СДС; Анета Иванова Пелтекова-

Хитова и Пенко Стоянов Делов – ПП-ДБ; Катя Тодорова Шопова и 

Лиляна Костадинова Петкова – „Възраждане“; Мима Георгиева 

Кишева – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да им бъдат издадени удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2017-МИ/24.08.2023 г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Още един доклад имам относно 

назначаване на Общинска избирателна комисия в община Угърчин, 

област Ловеч, за изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

Постъпило е предложение от кмета, придружено от 

необходимите документи. Постигнато е съгласие и се предлага ОИК 

да е в състав от 11 членове, както следва: председател – Росица 

Дилянова Димитрова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Божидар 

Христов Добревски – ПП-ДБ, Вася Миткова Скорчева – 

„Възраждане“ и Цанка Колева Иванова – ИТН; секретар – Севдие 

Шефкат Кулаалиева – ДПС, и членове: Стоянка Петкова Тихолова и 

Добромир Пейчев Пейчевски – ГЕРБ-СДС; Йоана Станиславова 

Игнатова и Антоанета Дончева Борджиева – ПП-ДБ; Тинка Василева 

Гечевска – „Възраждане“ и Винка Илиева Лисичкова – „БСП за 

България“. 
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Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.  

На назначените членове да им бъдат издадени удостоверения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2018-МИ/24.08.2023 г. 

Следващ докладчик – колега Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-06-260-45824.08.2023 г. е 

постъпило предложение от кмета на община Априлци за състав на 

ОИК в общината. 

След провеждане на консултации, представителите на 

политическите сили са постигнали съгласие, поради което предлагам 

да гласуваме проект на решение във вътрешната папка за 

назначаване на ОИК в община Априлци в състав от 11 членове, 

както следва: председател – Снежина Димитрова Стоянова – ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели – Мартин Пламенов Пенков – 

„Възраждане“, Мария Ангелова Матева – „БСП за България“; 

секретар – Ренета Миленова Бакарова – ПП-ДБ, и членове: Илианка 

Иванова Радева и Анка Маркова Събева – ГЕРБ-СДС; Христина 

Михайлова Кисьова и Стоянка Христова Цонкова – ПП-ДБ; Петя 

Ичкова Христова – „Възраждане“; Сабит Назъм Ахмед – ДПС; 

Петър Георгиев Баджиев – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да им се издадат удостоверения. 

Предлагам да гласуваме този  проект относно назначаване на 

ОИК в община Априлци. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2019-МИ/24.08.2023 г. 

Колеги, други проекти за назначаване на ОИК? Не виждам. 

Отиваме към точка шеста: Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Разбирам, че в тази точка няма доклад.  

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието и 

насрочвам следващото за утре, 25 август 2023 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

 

(Закрито в 12,55 ч.) 

 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


